
 

                                                                                                
 
 
VERSLAG Algemene Raadscommissie van 10 maart 2009 
vaststelling 7 april 2009  
 

Agendapunt 1: Opening                                                                                                           

Agendapunt 2: Algemeen Spreekrecht                                                                                           
 
Insprekers 
- Mw. Rädecker-Van Vliet vraagt aandacht voor de kunst in Bergen in het algemeen. 
- De heer Lemair vraagt aandacht voor de slechte onderhoudssituatie van de Breelaan met 
  name het voetgangersgedeelte. 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 

PvdA 
Mw. Kindt. 
CDA 
Mw. Boers, Ooijevaar, Groot, 
Apeldoorn 
Gemeentebelangen BES 
Mw. Luttik, Haring 
VVD  
Roem, Meedendorp 
D66 
De Ruiter, Van der Hoek 
BOBbes 
Maarsse, Hoogendoorn 
 
Voorzitter: 
Mevrouw Diels 

Collegeleden: 

Mw. Trap, Mesu, Plomp, Stam  

Commissiegriffier: 

De Vries 

 
Opmerkingen 

Door de commissie is een aantal vragen gesteld aan mevrouw Rädecker-Van Vliet. 
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Agendapunt 3: Overige onderwerpen 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 

PvdA 
Mw. Kindt. 
CDA 
Mw. Boers, Ooijevaar, Groot, 
Apeldoorn 
Gemeentebelangen BES 
Mw. Luttik, Haring 
VVD  
Roem, Meedendorp 
D66 
De Ruiter, Van der Hoek 
BOBbes 
Maarsse, Hoogendoorn 
 
Voorzitter: 
Mevrouw Diels 

Collegeleden: 

Mw. Trap, Mesu, Plomp, Stam  

Commissiegriffier: 

De Vries 

 
Voorgenomen besluit 
1. Vaststellen verslag ARC van 10 februari 2009. 
2. Vaststellen toezeggingenlijst Algemene Raadscommissie t/m 24 februari 2009. 
3. Kennisnemen van lijst ingekomen stukken. 
4. Kennisnemen van mededelingen collegeleden. 
5. Rondvraag commissie. 
 
Opmerkingen 

a.   Het verslag van 10 februari 2009 is ongewijzigd vastgesteld. 
b.   De toezeggingenlijst is gewijzigd vastgesteld. Op voorstel van de commissiegriffier zijn de 
      volgende toezeggingen alsnog afgevoerd: 08/03, 08/13, 8/30, 8/41. Bij toezegging 8/24 
      (gevaarlijke wegsituaties door bestrating in Bergen) is door wethouder Mesu een memo 
      toegezegd. 
c.   De lijst met ingekomen stukken is voor kennisgeving aangenomen. 
d. Mededelingen college: 

Wethouder Plomp. Op verzoek van minister Kramer doet Bergen mee aan het project 
energiezuinige openbare verlichting. Binnen negen maanden wordt een plan van aanpak 
gepresenteerd hoe de gemeente haar openbare verlichting energiezuiniger en duurzamer 
gaat maken. Bergen moet drie andere gemeenten zien te betrekken bij het project. De 
provincie zal het project ondersteunen. Het plan van aanpak met finaniële consequenties 
wordt op termijn voorgelegd aan commissie en raad.  
Wethouder Trap. De mogelijke centralisatie van consultatiebureaus en de problematiek de 
speelt heeft alle aandacht. Over het kunstcentrum is een algemene informatieavond 
georganiseerd. Specifiek over het bestemmingsplan wordt op donderdag 12 maart een 
informatieavond met direct omwonenden belegd. De keuze van architecten loopt, 
nieuwsbrief 3 volgt en de website is binnen enkele weken klaar. De exploitatiebegroting 
volgt zoals toegezegd in april. 
Wethouder Mesu. Op 11 maart 2009 is er provinciaal overleg kust over zandsuppletie in 
2010 voor de kust van Bergen. Zodra meer informatie beschikbaar is wordt de commissie 
nader geïnformeerd.  
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Opmerkingen 

e.   Rondvraag commissieleden: 
Van der Hoek  
Problematiek rond de verhuur Europlaan is dat een gevolg van het accommodatiebeleid of 
het functioneren van de pachter? 
Kan grondverplaatsing van PWN terrein naar het achterland door bollenteler Hopman 
worden versneld? 
Kindt  
Hoeveel energieboxen zijn er uitgedeeld? 
Van der Leij  
Wat doet de gemeente met woningen die vrijkomen uit het eigen woningbezit? 
Meedendorp 
Vraagt aandacht voor de slechte staat van onderhoud van de Heereweg. 
Groot  
Wanneer gaat gemeente met de ondernemers om tafel zitten om te praten over de 
toekomstvisie van het Plein? 
Maarsse  
Was het niet handiger geweest om op de bijeenkomst over de toekomst van het Plein ook 
ondernemers of financierders vastgoed te laten spreken? 
 
Wethouder Trap 
Inderdaad problemen met exploitatie Europahal. Pachter kan huur niet meer betalen. 
Gemeente zoekt naar oplossingen. Wordt op teruggekomen voor aanvang nieuwe seizoen. 
Wethouder Mesu  
T  Doet navraag over aantallen verstrekte energieboxen en zal de commissie hiervan een 
    overzicht doen toekomen. 
T  Er wordt aan de commissie een overzicht verstrekt van de aantallen eigen woningen en 
    hoe hiermee wordt omgegaan (verhuur, verkoop vrijgekomen woning). 
Wethouders Stam 
Op basis van het beheersplan wegen worden verkeerssituaties aangepakt veelal 
gecombineerd met rioleringsmaatregelen. 
Over de plannen met betrekking tot het Plein is voldoende gecommuniceerd. Ook zijn er 
wel degelijk gesprekken met de betrokken ondernemers gevoerd. Het traject is uitgezet 
door het college en wordt in april vervolgd. 
Grondverplaatsing Egmond Binnen (Hopman) brengt bepaalde procedures met zich mee 
die doorlopen moeten worden. Gemeente heeft er alles aangedaan om de procedures zo 
kort mogelijk te laten zijn.  
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Agendapunt 4: Vaststellen Brandbeveiligingsverordening 2009 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 

PvdA 
Mw. Kindt. 
CDA 
Mw. Boers, Ooijevaar, Groot, 
Apeldoorn 
Gemeentebelangen BES 
Mw. Luttik, Haring 
VVD  
Roem, Meedendorp 
D66 
De Ruiter, Van der Hoek 
BOBbes 
Maarsse, Hoogendoorn 
GroenLinks 
Hietbrink 
 
Voorzitter: 
Mevrouw Diels 

Collegeleden: 

Mw. Trap, Mesu, Plomp, Stam  

Commissiegriffier: 

De Vries 

 
Voorgenomen besluit 
Vaststellen Brandbeveiligingsverordening Bergen 2009 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 24 maart 2009 Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

De commissie heeft een aantal vragen gesteld aan wethouder Trap over de legesinkomsten, 
gebruikersvergunning, de tekst van de verordening en dereguleringstoets. 
Na de beantwoording van de vragen door wethouder Trap heeft de commissie de raad 
geadviseerd dit onderwerp als hamerstuk te behandelen tijdens zijn vergadering op 24 maart.  
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Agendapunt 5: Ontslag en benoeming burgercommissielid Gemeentebelangen BES en   
burgercommissielid GroenLinks                                                     
 
Aanwezig 
Commissieleden: 

PvdA 
Mw. Kindt. 
CDA 
Mw. Boers, Ooijevaar, Groot, 
Apeldoorn 
Gemeentebelangen BES 
Mw. Luttik, Haring 
VVD  
Roem, Meedendorp 
D66 
De Ruiter, Van der Hoek 
BOBbes 
Maarsse, Hoogendoorn 
GroenLinks 
Hietbrink 
 
Voorzitter: 
Mevrouw Diels 

Collegeleden: 

Mw. Trap, Mesu, Plomp, Stam  

Commissiegriffier: 

De Vries 

 
Voorgenomen besluit 
Ontslag van de heren Van Ulzen (GroenLinks) en Zeeman (Gemeentebelangen BES) en 
benoeming van de heren Weerd (GroenLinks) en Van Leijen (Gemeentebelangen BES). 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 24 maart 2009 Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

In benoemingsvoorstel en benoemingsbesluit van burgercommissielid GroenLinks achternaam 
verbeteren (Weerd moet zijn: de Weerd). In benoemingsbesluit burgercommissielid 
Gemeentebelangen BES achternaam verbeteren (Leiien moet zijn: Leijen). 
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Agendapunt 6: Wijziging Verordening voorzieningen huisvesting onderwijs 2009   
 
Aanwezig 
Commissieleden: 

PvdA 
Mw. Kindt, Van der Leij 
CDA 
Mw. Boers, Ooijevaar, Groot, 
Apeldoorn 
Gemeentebelangen BES 
Mw. Luttik, Haring 
VVD  
Roem, Meedendorp 
D66 
De Ruiter, Van der Hoek 
BOBbes 
Maarsse, Hoogendoorn 
GroenLinks 
Hietbrink 
 
Voorzitter: 
Mevrouw Diels 

Collegeleden: 

Mw. Trap, Mesu, Plomp, Stam  

Commissiegriffier: 

De Vries 

 
Voorgenomen besluit 
- de gewijzigde Verordening voorzieningen huisvesting onderwijs Bergen, inclusief het 

verruimde artikel 39, vast te stellen en de Verordening voorzieningen onderwijs Bergen van 
juni 2006 in te trekken. 

- het college mandaat te geven om de huidige capaciteit van de basisscholen, volgens het 
nieuwe ruimtebehoefte model, vast te stellen. 

- in het kader van de deregulering de Verordening overleg lokaal onderwijsbeleid in te 
trekken.  

- de volgende overleg structuur met de schoolbesturen vast te stellen: tot het instellen van de 
Lokaal Educatieve Agenda (LEA) treedt de portefeuillehouder tweemaal per jaar in overleg 
met de schoolbesturen over onderwijshuisvesting en het lokaal onderwijsbeleid. Na het 
vaststellen van de LEA, wordt de frequentie van het overleg over onderwijshuisvesting 
teruggebracht naar minimaal één keer per jaar. 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 24 maart 2009 Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

De commissie heeft een aantal vragen gesteld over de harheidsclausule en de hoeveelheid 
bijlagen bij het stuk. Na de beantwoording van de vragen door wethouder Trap heeft de 
commissie de raad geadviseerd om dit onderwerp als hamerstuk te behandelen tijdens de 
raadsvergadering op 24 maart 2009. 
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Agendapunt 7: Initiatiefvoorstel PvdA over Millenium Gemeente 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 

PvdA 
Van der Leij, Van Huissteden 
CDA 
Mw. Boers, Ooijevaar, Groot, 
Apeldoorn 
Gemeentebelangen BES 
Mw. Luttik, Haring 
VVD  
Roem, Meedendorp 
D66 
De Ruiter, Van der Hoek 
BOBbes 
Maarsse, Hoogendoorn 
GroenLinks 
Hietbrink 
 
Voorzitter: 
Mevrouw Diels 

Collegeleden: 

Mw. Trap, Mesu, Plomp, Stam  

Commissiegriffier: 

De Vries 

 
 
Voorgenomen besluit 
1. de VN campagne voor de Millenniumdoelen te willen ondersteunen; 
2. in samenwerking met de eigen bevolking zich in te gaan zetten voor het behalen van de 

Millenniumdoelen in ontwikkelingslanden; 
3. een Comité van Aanbeveling in te stellen, die de opdracht meekrijgt om te onderzoeken 
      hoe de Gemeente Bergen een Millennium Gemeente kan zijn en de raad hierover 
      rapporteert voor 1 juli 2009. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 24 maart 2009  Bespreekstuk 
 
Opmerkingen 

De commissie heeft een aantal vragen gesteld aan initiatiefnemer de heer Van der Leij. Na zijn 
beantwoording heeft de commissie hem geadviseerd de beslispunten 1 en 2 in het voorstel te 
schrappen. De commissie adviseert de raad om het initiatiefvoorstel als bespreekstuk te 
behandelen in de raadsvergadering van 24 maart 2009. 
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Agendapunt 8: Vragen van de commissie over Regionaal Uitvoeringsplan  
bereikbaarheidsvisie Noord Kennemerland 
 
Aanwezig  
Commissieleden: 

PvdA 
Van der Leij, Van Huissteden 
CDA 
Mw. Boers, Ooijevaar, Groot, 
Apeldoorn 
Gemeentebelangen BES 
Mw. Luttik, Haring 
VVD  
Roem, Meedendorp 
D66 
De Ruiter, Van der Hoek 
BOBbes 
Maarsse, Hoogendoorn 
GroenLinks 
Hietbrink 
 
Voorzitter: 
Mevrouw Diels 

Collegeleden: 

Mw. Trap, Mesu, Plomp, Stam  

Commissiegriffier: 

De Vries 

 
Voorgenomen besluit 
Toelichting agendering. De commissie wil vragen stellen aan en van gedachten wisselen met 
de portefeuillehouder over de uitkomsten van de quickscans en de tussenrapportages. De 
commissie heeft ingestemd met de bespreking zonder zicht te hebben op het doel van de 
bespreking en de kern van de zaak.  
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: n.v.t.   
 
Opmerkingen 

De commissie besluit dit onderwerp terug te laten komen op de agenda van een volgende 
vergadering van de Algemene Raadscommissie. 
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Agendapunt 9: Vaststellen Parkeerverordening 2009 en eerste wijziging Verordening 
heffing en invordering Parkeerbelastingen 2009 
 
Aanwezig  
Commissieleden: 

PvdA 
Van der Leij, Van Huissteden 
CDA 
Mw. Boers, Ooijevaar, Groot, 
Apeldoorn 
Gemeentebelangen BES 
Mw. Luttik, Haring 
VVD  
Roem, Meedendorp 
D66 
De Ruiter, Van der Hoek 
BOBbes 
Maarsse, Hoogendoorn 
GroenLinks 
Hietbrink 
 
Voorzitter: 
Mevrouw Diels 

Collegeleden: 

Mw. Trap, Mesu, Plomp, Stam  

Commissiegriffier: 

De Vries 

 
Voorgenomen besluit 
Vaststellen Verordening tot eerste wijziging van de Verordening op de heffing en invordering 
van parkeerbelastingen 2009 (Eerste wijziging Verordening parkeerbelastingen 2009).  
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 24 maart 2009 Hamerstuk  
 
Opmerkingen 

De commissie heeft gevraagd of er op de borden vermeld staat dat gehandicapten ook een 
parkeerschijf moeten gebruiken en of er een beslispunt zone A moet worden toegevoegd? 
T  Wethouder Mesu erkent dat vermelding nodig, gaat na of dit zo is en zo niet dan wordt dat 
    alsnog gedaan. 
T  Wethouder vermoed dat er inderdaad een beslispunt moet worden toegvoegd aan het 
    besluit het betreft immers alleen zone A. Hij gaat dit nog na. 
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Agendapunt 10: Rapportage werkgroep Structuurvisie 
 
Aanwezig  
Commissieleden: 

PvdA 
Van der Leij, Van Huissteden 
CDA 
Mw. Boers, Ooijevaar, Groot, 
Apeldoorn 
Gemeentebelangen BES 
Mw. Luttik, Haring 
VVD  
Roem, Meedendorp 
D66 
De Ruiter, Van der Hoek 
BOBbes 
Maarsse, Hoogendoorn 
GroenLinks 
Hietbrink 
 
Secretaris werkgroep 
Kooiman 
 
Voorzitter: 
Schiering 

Collegeleden: 

Mw. Trap, Mesu, Plomp, Stam  

Commissiegriffier: 

De Vries 

 
Voorgenomen besluit 
Niet van toepassing. Het betreft een disussie over de rapportage van de werkgroep uit de raad 
inzake de Structuurvisie Bergen Landelijk Gebied.  
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 24 maart 2009  Bespreekstuk 
 
Opmerkingen 

De commissie stemt in met het voorstel van portefeuillehouder Stam om een raadsvoorstel en 
raadsbesluit uit te werken op basis van het procesmodel van de stuurgroep in de geest van de  
beraadslagingen. Daarin wordt aangegeven op welke wijze het college vorm geeft aan de 
burgerparticipatie. Dit wordt voorgelegd aan de raad in zijn vergadering van 24 maart 2009. 
 
 
Bergen, 10 maart 2009 

 10


	Agendapunt 1: Opening                                                                                                          
	Agendapunt 2: Algemeen Spreekrecht                                                                                          
	Insprekers
	Aanwezig


	 Agendapunt 3: Overige onderwerpen
	Aanwezig

	 Agendapunt 4: Vaststellen Brandbeveiligingsverordening 2009
	Aanwezig
	Afhandeling in de Algemene Raadscommissie


	 Agendapunt 5: Ontslag en benoeming burgercommissielid Gemeentebelangen BES en   burgercommissielid GroenLinks                                                    
	Aanwezig
	Afhandeling in de Algemene Raadscommissie


	 Agendapunt 6: Wijziging Verordening voorzieningen huisvesting onderwijs 2009  
	Aanwezig
	Afhandeling in de Algemene Raadscommissie


	 Agendapunt 7: Initiatiefvoorstel PvdA over Millenium Gemeente
	Aanwezig
	Afhandeling in de Algemene Raadscommissie


	 Agendapunt 8: Vragen van de commissie over Regionaal Uitvoeringsplan  bereikbaarheidsvisie Noord Kennemerland
	Aanwezig 
	Afhandeling in de Algemene Raadscommissie


	 Agendapunt 9: Vaststellen Parkeerverordening 2009 en eerste wijziging Verordening heffing en invordering Parkeerbelastingen 2009
	Aanwezig 
	Afhandeling in de Algemene Raadscommissie


	 Agendapunt 10: Rapportage werkgroep Structuurvisie
	Aanwezig 
	Afhandeling in de Algemene Raadscommissie



